
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 16
Vil ministeren redegøre for, om man siden sommeren 2014 er begyndt at ren-
se for mikroplast på danske rensningsanlæg, jf. omtalen i artiklen ”Mikroplast
går lige gennem rensningsanlæg” i Ingeniøren den 2. juni 2014 (https://ing.dk/
artikel/mikroplast-gaar-lige-gennem-rensningsanlaeg-168744) der fremhæver,
at der ikke renses for mikroplast på danske renseanlæg? I fald dette er tilfæl-
det, bedes ministeren redegøre for, hvor effektiv oprensningen er? Og hvis ik-
ke, hvordan er mulighederne for at begynde at rense?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Poll (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Poll@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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